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П Р О Т О К О Л 

№ 202 

София, 11.07.2024 година 

Днес, 11.07.2024 г. от 10:01 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в състав „Енергетика“, ръководено от 

председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

На заседанието присъстваха членовете на Комисията Александър Йорданов, 

Благой Голубарев и главният секретар Росица Тоткова (без право на глас).  

На заседанието присъстваха М. Димитров - директор на дирекция „Природен газ“ и 

експерти в КЕВР. 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията.  

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 196 от 04.07.2024 г., т. 2, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „Карловогаз“ ООД за присъствено или виртуално 

участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

„Карловогаз“ ООД е уведомено за провеждане на заседанието с писмо на КЕВР с 

изх. № Е-15-47-4/04.07.2024 г.  

На откритото заседание се яви: 

• г-н Велин Георгиев - управител на „Карловогаз“ ООД.

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-ДК-777 от 26.06.2024 г. 

относно заявление от „Карловогаз“ ООД за утвърждаване на цени за пренос на природен 

газ през газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с природен газ от краен 

снабдител, компонента за снабдяване със сгъстен природен газ и цени за присъединяване 

на клиенти към газоразпределителната мрежа за територията на община Карлово, за 

регулаторен период 2024 – 2026 г. 

https://www.dker.bg/
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Докладът, изготвен от работна група в състав: Милен Димитров, Елена Маринова, 

Ремзия Тахир, Михаела Андреева, Хриси Йорданова, Любослава Джоргова, Александра 

Димитрова, Теодор Хиков, Рада Башлиева, е приет с решение на КЕВР на закрито 

заседание по т. 2 от Протокол № 196 от 04.07.2024 г. и публикуван на интернет страницата 

на Комисията. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Докладът, както и проектът на решение, своевременно бяха предоставени на 

дружеството и сега присъствено тук е г-н Велин Георгиев, който е управител на 

„Карловогаз“ ООД. Той ще представи становището на дружеството по доклада и проекта 

на решение. Заповядайте, г-н Георгиев! Моля, включете си микрофона и очакваме Вашето 

становище. 

 

Велин Георгиев - управител на „Карловогаз“ ООД: 

По доклада нямаме забележки. С дружеството можем да Ви запознаем, че 

дружеството работи добре, с изключение на неустойките, които „Булгаргаз“ претендира 

към нас за невзето количество, тъй като по време на Ковид, после по време на кризата, 

когато цените скочиха, цената отиде много високо, клиентите спряха да взимат газ. В 

момента ние не можем да им начислим неустойки, защото без това дружеството е много 

крехко, много клиенти отпаднаха – минаха на климатици и други работи. Дружеството 

не е начислило на никой неустойка. „Булгаргаз“ иска от нас една огромна неустойка от 2 

млн. лева. Вече сме в съдебна фаза. Не знам какво ще стане, но това е основният проблем 

на дружеството. Писахме до комисията, до КЗК. КЗК ни е насочила към Вас: дали 

„Булгаргаз“ е с господстващо положение на пазара, или не. Сигурно ще пишем писмо до 

Вас дали „Булгаргаз“ е с господстващо положение, или не. Договорните клаузи, които 

сме подписали, те бяха подписани под натиск, защото бяхме спрени. Подписваш или не 

взимаш газ, докато се отвори борсата. В момента сме на борсата и купуваме изцяло от 

борсата.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Георгиев! Вие ни запознахте с един проблем, който наистина 

съществува. Когато получим съответно писма и искане за становище или каквото и да е 

било друго, Комисията ще отговори по подходящ начин, но в момента ние сега сме… 

 

Велин Георгиев - управител на „Карловогаз“ ООД: 

Не говорим за цените. Това, което сме искали, Вие сте ни го дали. Ние нямаме 

забележка. За първи път нямаме забележка.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви! Това рядко се е случвало в нашите взаимоотношения. Затова Ви 

поздравявам. Обръщам се сега към г-н Милен Димитров. Г-н Димитров, има ли нови 

обстоятелства, които трябва да отчетем до края на процедурата?  

 

М. Димитров -  директор  на дирекция „Природен газ“: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията, уважаеми г-н 

Георгиев, на работната група не са известни нови факти и обстоятелства, спрямо тези, 

които са отразени в доклада на работната група, който е представен на Комисията.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря! Заповядайте! Г-н Голубарев има думата! Заповядайте, г-н Голубарев!  
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Бл. Голубарев – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Благодаря, г-н Председател! Аз искам да изкажа задоволството си от дружеството, 

което не се е възползвало от защитената по закон информация, а е дало всичко открито. 

Заявило е, че няма такава, не се позовава на търговска тайна. За пореден път искам да го 

изразя публично и да призова и други дружества да действат по този начин. Явно, че все 

повече се изказвам по този повод и явно има чуваемост. Дори използвам случая да кажа, 

че вече дори държавно дружество, в друга процедура, която не е обществено известна, 

вече не използва възможността да се крие зад търговска тайна. Това е, което искам да 

кажа. Благодаря!  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря, г-н Голубарев! Присъединявам се към това. Нека да чуем и г-н Ал. 

Йорданов!  

 

Ал. Йорданов - член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Благодаря Ви, г-н Председател! Това, което е важно да остане за протокола и г-н 

Георгиев го каза: че няма възражение по доклада и по проекта на решение за цени. 

Относно проблема, който споделихте, г-н Георгиев: да, адресирайте до Комисията 

писмо, ако се налага за установяване на господстващо положение на „Булгаргаз“. 

Очевидно по отношение на регулирания пазар „Булгаргаз“ е в господстващо положение 

и това произтича от самия закон, така че, ако това е необходимо за разрешаване на спора 

между вас, адресирайте го към Комисията.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря, г-н Йорданов!  

 

Велин Георгиев - управител на „Карловогаз“ ООД: 

„Булгаргаз“ се опитват… Това е не само към нас, то е към всички газови 

дружества, всички негови клиенти, тъй като, според мен, важно е Комисията да разгледа 

внимателно… „Булгаргаз“ едностранно е прекратило договора с Русия и не плаща 

неустойки, а иска от всичките неустойки, при положение, че цената се е вдигнала три пъти 

над нормата. Стигна до 1500 лв. Няма клиенти, които да разполагат с такива авоари да 

платят това. Отделно: Европейската комисията насочваше към ограничаване на 

консумацията на газ. Сега, заради това което сме поизпълнили, реално трябва да платим 

една голяма неустойка, която за мен никога не е била в договорите на „Булгаргаз“. 

Умишлено е вкарана в последните минути, даже първия договор до анулираха, втори 

договор…, за да вкарат само тази неустойка. Тогава ние нямахме опция да сме на борсата. 

По-късно вече се решиха проблемите и минахме на борсата, защото… Вие знаете, Вие ги 

регулирате. Разбирам, че е държавно дружество, но тези договори, които са подписали с 

този капацитет с Турция, по които плаща, ако е вярно, по 1 млн. на месец, на ден ли беше, 

това е нещо страшно. Не знам… и всички да ни ликвидират, те не могат да платят този 

договор.  

 

Ал. Йорданов - член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Само една поправка, г-н Георгиев! В духа на коректността, „Булгаргаз“ не е 

прекратявало едностранно договора с „Газпром“. „Газпром“ прекрати едностранно 

доставките към България и към „Булгаргаз“ в частност.  

 

Велин Георгиев - управител на „Карловогаз“ ООД: 

Тя като не е платила в указаните, каквото доставчикът е указал… Нормално е да ги 

спрат. Той и нас ни спира „Булгаргаз“, ако нещо не изпълним по договор.  
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Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря! Дискусията излезе извън рамките на откритото заседание, но в крайна 

сметка беше полезна. Преди да закрия това първо за деня публично заседание, съм длъжен 

по протокола да насроча закрито заседание, на което Комисията ще се произнесе с 

решение по заявлението на „Карловогаз“ ООД за утвърждаване на цени за пренос на 

природен газ и цени за снабдяване, както и компонента за снабдяване със сгъстен 

природен газ, както и цени за присъединяване на клиенти към газоразпределителната 

мрежа. Насрочвам заседанието на 31.07.2024 г.  

Периодът до 31.07.2024 г. е необходим, защото непосредствено след това заседание 

следва обществено обсъждане, а там по норматив ние трябва да определим 14 дни, в които 

евентуално заинтересовани лица могат да изразят своите становища пред Комисията. В 

крайна сметка на 31.07.2024 г., г-н Георгиев, ние ще веднага ще излезем с решение и 

веднага ще  бъдете уведомен.  

 

Велин Георгиев - управител на „Карловогаз“ ООД: 

На 31-ви… И веднага след това решение ще можем… 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Ще може. От 01.08.2024 г. влиза в сила. Колеги, закривам това заседание.  

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 31.07.2024 г. за приемане на решение относно 

заявление от „Карловогаз“ ООД за утвърждаване на цени за пренос на природен газ през 

газоразпределителната мрежа, цени за снабдяване с природен газ от краен снабдител, 

компонента за снабдяване със сгъстен природен газ и цени за присъединяване на клиенти 

към газоразпределителната мрежа за територията на община Карлово, за регулаторен 

период 2024 – 2026 г. 

 
Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-15-47-4/04.07.2024 г. до „Карловогаз“ ООД. 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:   ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

 

       

.................................................                 ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ 

  А. Йорданов 

 

.................................................    ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

  Б. Голубарев 

                   РОСИЦА ТОТКОВА 

          

Протоколирал: 

 

 Н. Косев - главен експерт 


